

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ս. Գ. Ռաֆայելյան. Էքսպոնենցիալ տիպի ամբողջ ֆունկցիաների որոշ կշռային դասերում ինտերպոլացիան և բազիսությունը	167
Լ. Բ. Գոլինսկի. Նևանլինա-Պիկի մատրիցային խնդրի մի ընդհանրացման մասին	187
Ռ. Վ. Համբարձումյան, Հ. Ս. Սուֆիաշյան. Զհատվող, չփոխառնչվող զնդերի պրոցեսների ներքին նկարագրման մասին.	206
Դ. Վ. Միքայելյան. Բլաշկե-Նևանլինի տիպի արտադրյալների աճի հետազոտումը ֆուրյեի ձևափոխությունների մեթոդով.	216
Պ. Օսվալդ. Եռանկյունաչափական շարքերի վալլե-Պուսսենի միջիններով L_p ($0 < p < 1$) մետրիկայով մոտարկման արագության մասին.	230

СОДЕРЖАНИЕ

С. Г. Рафаелян. Интерполяция и базисность в весовых классах целых функций экспоненциального типа	167
Л. Б. Голинский. Об одном обобщении матричной проблемы Неванлинны—Пика	187
Р. В. Амбарцумян, Г. С. Сукиасян. О внутреннем описании процессов непересекающихся, невзаимодействующих шаров	206
Г. В. Микаелян. Исследование роста произведений типа Бляшке—Неванлинны методом преобразований Фурье	216
П. Освальд. О скорости приближения средними Валле—Пуссена тригонометрических рядов в метрике L_p ($0 < p < 1$)	230

C O N T E N T S

S. G. Rafaelian. Interpolation and basisness in some weighted classes of entire functions of exponential type	167
L. B. Golitsky. On a generalization of the matrix Nevanlinna—Pick problem	187
R. V. Ambartsumian and H. S. Sukiasian. On inner description of processes of non-intersecting, non-interacting balls	206
G. V. Mikaelian. Investigation of growth of Blaschke—Nevanlinna type products by the method of Fourier transforms	216
P. Oswald. On the degree of approximation by Vallee Poussin means of trigonometric series in the L_p -metric ($0 < p < 1$)	230